



Tel.: +420 387 006 200
www.parkhotel-hluboka.cz



Hluboká nad Vltavou je známa především nejkrásnějším zámkem jižních Čech, obklopeným rozsáhlým anglickým parkem. Milovníci umění si jistě najdou cestu do Alšovy jihočeské galerie či do galerie Knížecí dvůr. Navštívte v destinaci ZOO Ohrada, Lovecký zámek Ohrada s nejstarším loveckým muzeem na světě, skelnou huť, osmnáctimilionový golfový hřiště, kurty na tenis i plážový volejbal, aqua park, zimní stadion, sportovně relaxační areál s velkým dětským hřištěm, minigolfem a jinými aktivitami, Adrenalinpark s lanovým centrem či Vorařské muzeum v Purkarci. Krásy jihočeské krajiny můžete pozorovat ze sedla koně, z letadla, balónu, kola, kolečkových bruslí nebo se nechat unášet lodí na vlnách romantické Vltavy.

Hluboká nad Vltavou is famous mostly for its castle (said to be the most beautiful one in South Bohemia), surrounded by a vast English park. Art enthusiasts will be charmed by Alšova jihočeská galerie (Alš South-Bohemian Gallery) or Knížecí Dvůr gallery. You can also visit Hunting Lodge Ohrada in the area of ZOO Ohrada with the oldest museum of hunting in the world, local glassworks, 18-hole golf course, tennis and beach volleyball courts, aqua park, winter stadium, Sport Relaxation Area with a large playground, minigolf and other activities, Adrenalin Park with its ropes course or Vorařské museum in Purkarec, which shows the history of rafting industry on the Vltava river.

On top of that, there are many ways to admire the beauty of the South Bohemian nature, the range of possibilities seems endless - from a bike seat or a horse saddle, from a plane or a balloon, with inline skates on your feet or from a board of a boat, enjoying the view of the surroundings of the beautiful and romantic Vltava.

Die Stadt Hluboká nad Vltavou ist vor allem durch das schönste Schloss Südböhmens bekannt, das mit einem ausgedehnten englischen Schlossgarten umrahmt ist. Kunstliebhaber finden sicher den Weg zu der Aleš südböhmischem Galerie oder der Galerie „Knížecí dvůr“ /„Fürstenhof“.

Besuchen Sie in dieser Lokalität den Zoo „Ohrada“, das Jagdschloss „Ohrada“ mit dem ältesten Jagdmuseum der Welt, die Glashütte, den 18-Loch-Golfplatz, den Tennisplatz und Beachvolleyballplatz, den Aqua-Park, das Eisstadion, das Sport- und Erholungsareal mit einem großen Kinderspielplatz, mit Minigolf und anderen Aktivitäten, den Adrenalin-Park mit einem Seilzentrum oder das Museum der Flößfahrt in Purkarec. Man kann sich die schöne südböhmisches Landschaft entweder vom Pferdesattel oder auch vom Fahrradsattel, Flugzeug, Luftballon aus ansehen oder man kann auch mit einem Schiff auf dem romantischen Fluss Moldau fahren.

Parkhotel Hluboká nad Vltavou
Masarykova 602
373 41 Hluboká n./Vlt.
Tel.: +420 387 006 200
Fax: +420 387 962 229
recepce@parkhotel-hluboka.cz
www.parkhotel-hluboka.cz





Parkhotel****Hluboká nad Vltavou se nachází v jižních Čechách, na okraji města, obklopený zelení. Nabízíme moderní ubytování (62 pokojů, 150 lůžek), kompletní servis služeb stravovacích, konferenčních (až 400 míst) a doplňkových, které odpovídají kvalitou, rozsahem a standardem hotelu ****. K dispozici klimatizovaný sál, salonky, restaurace Park, letní terasa, stylová restaurace Lovecká chata, relaxační centrum a velkokapacitní parkoviště monitorované kamery.



Parkhotel****Hluboká nad Vltavou is situated in South Bohemia, on the outskirts of the town, in a quiet area, surrounded by greenery. Our hotel offers modern accommodation (62 rooms, 150 beds), a full catering, conference (400 seats) and additional services with a quality, range and standard of the hotel ****. Available are an air-conditioned hall, lounges, a Park restaurant, summer terrace, a stylish restaurant Hunting lodge, wellness center and a large parking area monitored by cameras.



Parkhotel****Hluboká nad Vltavou befindet sich in Südböhmen, am Rande der Stadt, in einer ruhigen Gegend, umgeben von Grün. Wir bieten Ihnen moderne Zimmer (62 Zimmer, 150 Betten), ein Full-Service Catering-, Konferenz- (400 Plätze) und zusätzlich Services passender Qualität, Umfang und Qualität des Hotels ****. Erhältlich klimatisierte Halle, Lounges, Restaurants, Parks, eine Sommerterrasse, ein stilvolles Restaurant Jagdhaus, Wellness-Center und einen großen Parkplatz mit Kameras überwacht.